



PLM-X3S, CYB-X3S

户外三防大功率蓝牙音箱
使用手册

规格及参数

- 产品型号 PLM-X3S, CYB-X3S
- 蓝牙版本 5.3
- 蓝牙范围 ≥18M(无阻隔)
- 喇叭规格 2*20W
- 频响范围 18Hz~20KHz
- 输入电源 Type-C 5V/2A
- 电池容量 3.7V/6600mAh
- 失真度 ≤1%
- 播放时间 ≥24H
- 充电时长 ≤3H

配件

- AUX音频线*1
- Type-C线*1
- 挂绳*1

连接及播放

- 蓝牙**
开机后蓝色指示灯慢闪，音箱进入蓝牙待配对状态；打开手机蓝牙并找到蓝牙名“CYB-X3S”点击连接；连接成功后蓝灯常亮。
- TWS互联**
两台“CYB-X3S”近距离下同时进入蓝牙待配对状态（确保蓝牙已断开其他设备）；选择其中一台为主音箱并长按“EQ”键2S，此时主音箱黄色指示灯闪烁，音箱进入TWS自动配对；
配对成功后主、副音箱黄灯亮，主音箱蓝灯快闪；
找到蓝牙名“CYB-X3S”点击连接，连接成功后主音箱蓝灯常亮。
- AUX音频线**
将AUX线分别插入手机和音箱，连接成功后蓝灯常亮。
- Type-C线**
将Type-C线分别插入电脑和音箱，连接成功后蓝红指示灯常亮。

按键及功能

- ① 开/关机
- ② 音效切换
- ③ 播放模式切换
- ④ 暂停/播放/语音
- ⑤ 音量减/上一曲
- ⑥ 音量加/下一曲
- ⑦ 指示灯
- ⑧ NFC感应区域

PLM-X3S, CYB-X3S

户外三防大功率蓝牙音箱
使用手册

连接及播放

- TF卡 (最高支持64G)**
将TF卡插入音箱后，音箱自动播放卡中歌曲，此时蓝色指示灯常亮；
TF卡支持APE/FLAC/WMV/WAV/MP3格式播放
- NFC**
手机开启NFC后，靠近音箱NFC感应区域；感应成功则手机自动打开蓝牙并弹出连接对话框，点击连接，连接成功后蓝灯常亮。

按键及功能

- ① 开/关机
- ② 音效切换
- ③ 播放模式切换
- ④ 暂停/播放/语音
- ⑤ 音量减/上一曲
- ⑥ 音量加/下一曲
- ⑦ 指示灯
- ⑧ NFC感应区域

功能说明

按键	操作	功能说明
	短按	1.音乐播放状态:短按暂停播放; 2.来电状态:短按接听电话; 3.已接电话:短按断开电话; 4.蓝牙连接状态:快速双击,拨打手机后挂出电话。
	长按	长按2S开/关机; 音箱死机状态,长按8S复位。
	短按	切换音效:人声、重低音、轻音乐;
	长按	蓝牙待连接状态:长按2S进入TWS配对模式; TWS已配对状态:长按2S退出TWS配对。
	短按	音量减;
	长按	长按2S切换到上一曲;
	短按	音量加;
	长按	长按5S清除记忆;
	短按	蓝牙已连接状态:长按5S清除记忆;
	长按	长按2S切换到下一曲。



PLM-X3S, CYB-X3S

Outdoor 3-proof Wireless Speaker
User manual

Parameters

- Model PLM-X3S, CYB-X3S
- BT version 5.3
- BT range ≥18M (Open field)
- Speaker 2*20W
- F.R 18Hz~20KHz
- Input Power Type-C 5V/2A
- Battery 3.7V/6600mAh
- Distortion ≤1%
- Play time ≥24H
- charging time ≤3H

Connect and play

- BT**
After booting, the blue light flashes slowly, and the speaker enters the BT pairing state; Turn on the mobile phone BT and find the BT name of “CYB-X3S” and click connect; After the connection is successful, the blue light is always on.
- AUX audio**
Plug the AUX cable into the phone and the speaker respectively; After the connection is successful, the blue light is always on.

Type-C audio
Plug the Type-C cable into the computer and speaker, and the blue and red indicator lights will stay on after the connection is successful.

TWS
Two “CYB-X3S” enter the BT pairing state at close range and the same time (make sure BT is disconnected from other devices);
Select one of the main speakers and long press the “EQ” button 2S;
The yellow light of the main speaker flashes quickly and the speakers enter TWS automatic pairing;
After the pairing is successful, the yellow light of the main and auxiliary speakers stays on, and the blue light of the main speaker flashes quickly;
Find the BT name “CYB-X3S” and click Connect;
After the connection is successful, the blue light is always on of the main speaker.

TF card (up to 64G)
After inserting the TF card into the speaker, the speaker automatically plays the song in the card, and the blue indicator light is always on at this time;
TF card supports APE / FLAC / WMV / WAV / MP3 format playback

NFC
After NFC is turned on, the mobile phone is close to the NFC sensing area of the speaker; If the sensing is successful, the mobile phone automatically turns on BT and displays a connection dialog; click Connect, and the blue light is always on after the connection is successful.

Buttons and functions

- ① On / Off
- ② Sound effects switching
- ③ Play mode switching
- ④ Pause / Play / Voice
- ⑤ Volume down / Previous track
- ⑥ Volume up / Next track
- ⑦ Indicator light
- ⑧ NFC sensing area

PLM-X3S, CYB-X3S

户外三防大功率蓝牙音箱
使用手册

连接及播放

- TF卡 (最高支持64G)**
将TF卡插入音箱后，音箱自动播放卡中歌曲，此时蓝色指示灯常亮；
TF卡支持APE/FLAC/WMV/WAV/MP3格式播放
- NFC**
手机开启NFC后，靠近音箱NFC感应区域；感应成功则手机自动打开蓝牙并弹出连接对话框，点击连接，连接成功后蓝灯常亮。

按键及功能

- ① 开/关机
- ② 音效切换
- ③ 播放模式切换
- ④ 暂停/播放/语音
- ⑤ 音量减/上一曲
- ⑥ 音量加/下一曲
- ⑦ 指示灯
- ⑧ NFC感应区域

功能说明

按钮	操作	功能说明
	短按	1.音乐播放状态:短按暂停播放; 2.来电状态:短按接听电话; 3.已接电话:短按断开电话; 4.蓝牙连接状态:快速双击,拨打手机后挂出电话。
	长按	长按2S开/关机; 音箱死机状态,长按8S复位。
	短按	切换音效:人声、重低音、轻音乐;
	长按	蓝牙待连接状态:长按2S进入TWS配对模式; TWS已配对状态:长按2S退出TWS配对。
	短按	音量减;
	长按	长按2S切换到上一曲;
	短按	音量加;
	长按	长按5S清除记忆;
	短按	蓝牙已连接状态:长按5S清除记忆;
	长按	长按2S切换到下一曲。



产品保修卡

尊敬的客户，感谢您购买本公司产品。
为了能更好的为您服务，在购买产品后，请妥善保管此保修卡。

维修记录	日期	故障原因及处理情况
产品名称		
产品型号		
客户姓名		
购买日期		
客户地址		

Warranty card

Dear customer, thank you for purchasing our products.
In order to serve you better, please keep this warranty card in a safe place.

Maintenance record	Date	Malfunctions and causes
Product name		
Product model		
Your name		
Your phone		
Purchase date		
Your address		

FCC Warning

This device complies with Part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions:

(1) This device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

NOTE 1: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates, uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:

- Reorient or relocate the receiving antenna.
- Increase the separation between the equipment and receiver.
- Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

NOTE 2: Any changes or modifications to this unit not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the equipment.

The device has been evaluated to meet general RF exposure requirement. The device can be used in portable exposure condition without restriction.